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§ 13 
Svar på medborgarförslag om bastu vid Ängbybadet  
BRO 2024/39 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Duvdal (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
Centerpartiet instämmer med medborgarförslaget kring vikten av 
tillgång till Stockholms vattenytor. Vattnet är en stor del av 
Stockholm. Centerpartiet vill tillgängliggöra det fantastiska vatten 
som finns i hela staden och ta vara på de outnyttjade möjligheter 
som finns. Dels med bastu såsom medborgarförslaget föreslår, men 
också med fler strandbad, bastuflottar, vattennära broar, badstegar 
och soldäck. 
 
Centerpartiet vill skapa fler och bättre bad- och kallbadsmöjligheter 
i Stockholms olika stadsdelar. Där badmöjligheter helt saknas kan 
badflottar eller mer permanenta badbryggor placeras ut. En annan 
lösning är små kallbadhus med bastu som kan placeras längs med 
stadens stränder och kajer. Genom att skapa fler badmöjligheter 
avlastar vi också våra större strandbad som i flera fall lider av dålig 
vattenkvalitet. 
 
Centerpartiet hoppas att förvaltningen kan hitta samarbeten som kan 
möjliggöra en lokal samt att en lämplig kan hittas då avrådan från 
bad vid Ängbybadet Östra görs på grund av höga bakteriehalter. 
 
Handlingar i ärendet 
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